

## Styrelsemöte för Örserums IK den 27 oktober 2019.

Närvarande: Jessica, André, Mari, Joakim, Birgitta, Martin och Eva.  
Frånvarande: Robert och Jane.

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen.
2. Bytardagen. Bordsvärdarna var nöjda, men funderade lite på hur vi skulle kunna marknadsföra detta mer. Vi tänker att detta ska bli en återkommande aktivitet varje höst. Vi fick ett netto på ca 1500 kronor till föreningen. Vi tackar Mari för idén med bytardag.
3. Tipspromenaderna – utvärdering. Det är för få deltagare i förhållande till arbetsinsatsen med att göra frågor och baka till fikat. Vi beslutade att göra ett uppehåll under nästa år, men vi behåller Äggalunken på Annandag påsk och funderar också på ett tillfälle under hösten.
4. Adventsfika – vi ordnar ett litet fikatillfälle för medlemmar söndagen den 8 december. Vi startar kl 18.00 och håller på en stund förbi de två aktiviteterna som startar vid 18.00. Mari tar ett ansvar för inköp och Martin kokar knäck. Birgitta och Eva fixar också något julgodis el dyl.
5. ÖIK – bladet. Vår avsikt är att få ut det i början/mitten av december och det ska då bifogas inbetalningskort för medlemsavgifter. Martin tar ansvar för att få in olika verksamheters uppgifter om kommande verksamhet.
6. Utbyggnaden – vi ska försöka få det mesta klart innan vintern.
7. HLR. Utbildningsdagen den 21 oktober var välbesökt och mycket uppskattad av samtliga deltagare. Vi återkommer den 14 november för ett utbildningstillfälle till. Vi tackar SPF och Hembygdsföreningen för ett gott samarbete kring detta.
8. Städning av våra lokaler. I fortsättning sker städning måndagar och torsdagar. Ev. behöver vi kontakta ledare för att be dem ha lite koll på hur det fungerar med speciellt golven.
9. Snöskottningen. I vinter kommer David Pantzar att sköta snöröjningen nere vid ÖIK. Kan innebära att det inte alltid är skottat på morgonen.
10. Elljusspåret – ny karta är på gång.
11. Aktivitetsansvar – Joakim tar en lite extra koll på anläggningen en gång/vecka.
12. Fotbollsmöte – ska ske inför nästa säsong.

13. Aktivitetsavgifter – vi fortsätter vår diskussion och kommer med anledning av detta att bjuda in till ett informationsmöte torsdagen den 21/11 kl. 19.00. Martin ansvarar för detta.

Nästa möte söndagen den 24 november kl 16.00.

Eva Karlsson  
Sekr.

Jessica Trygg  
Ordf.